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Bemutatkozás 

 

Rózsa István Ádám vagyok, 21 éves, másodéves államtudományi szakos hallgató. Budapesten 

élek jelenleg, előtte pedig 10 éven keresztül laktam Veszprém megyében, Tapolcán. A 

gimnáziumot már Budapesten végeztem el. Tanulmányaim alatt a Diákönkormányzat tagja 

voltam, ahol először egy évig titkári pozíciót töltöttem be, majd két éven keresztül az elnöki 

tisztséget láttam el.  

Már az első évemben megtapasztalhattam milyen az egyetemi hallgatói képviselet, mivel 

felvételt nyertem a Tanulmányi Bizottságba. Itt végzett munkám során beleláthattam a 

tanulmányi kérdések kezelésébe és a hallgatók tájékoztatásának folyamatába.  Úgy érzem olyan 

tudásra tettem szert, amit majd a későbbiekben is hasznosíthatok, ezért célom, hogy a bizottság 

berkein belül továbbra is tevékenykedhessek. Főleg mivel a nyár során már a tudományos 

ügyekért felelős tagi tisztségre is kineveztek.  

Tagja voltam az idei mentorprogramnak, ahol mentorként mind a gólyatáborban, mind pedig a 

gólyahéten részt vettem és segítettem az első éves hallgatók integrálását az egyetemi életbe. A 

mentorprogram során megtanultam azt, hogy mennyire fontos a kommunikáció és a szervezés, 

ezáltal fejlődtek ezen készségeim. 

 

Motiváció 

 

Második egyetemi évemre úgy vélem elég tapasztalatot szereztem, mind a bizottság, mind 

pedig a mentorprogram által ahhoz, hogy érdemben tudjam képviselni a hallgatók érdekeit. 

Legfőbb motivációim az, hogy az elmúlt egy évben végzett munkámat magasabb szintre tudjam 

emelni és még inkább résztvevője és alakítója lehessek a hallgatói közéletnek a Hallgatói 

Önkormányzat által. Úgy gondolom, hogy kitartó és precíz személyiségem miatt hasznos tagja 

lehetnék a választmánynak. 



 

 

 

Célok 

 

Az egyik legnagyobb tervem, hogy más egyetemekhez hasonlóan, a Nemzeti Közszolgálati 

Egyetemen is elérhetőek legyenek az előadások felvételei online formában. Ez hatalmas 

segítség lenne a hallgatóknak azon esetben, ha esetleg órán valamit nem értettek, vagy csupán 

át akarják ismételni a tudásanyagot. A felvételekhez a terv szerint csak az egyetem belső 

hálózatán lehetne hozzáférni. Természetesen tudom, ezzel kapcsolatban felmerül annak az 

aggálya, hogy kevesebben járnak be előadásokra, de ezen lehetőségnek nem az lenne a 

lényege, hogy valaki a vizsga előtt végignézze a tárgy teljes anyagát, hanem tényleg csak egy-

egy előadást, amivel kapcsolatban kérdés merült fel. 

 

A másik elérendő célom pedig a hiányzások TVSZ-ben való tisztázása. Jelenleg az orvos általi 

igazolások esetén az oktatón múlik, hogy azt milyen formában fogadja el. Tudok olyan eseteket, 

ahol beadandót kell írni a kihagyott óra anyagából, de olyat is, ahol egyszerűen nem fogadják 

el és úgy számít mintha igazolatlanul maradt volna távol a hallgató.  

 

 

 

Már csak a Ti segítségetek szeretném kérni, hogy szavazatotokkal támogassátok a 

programomat! 

 

 

 

 

Legyen Rózsásabb a helyzet! 

 

 

 

 

 

Budapest, 2023.09.22.      Rózsa István Ádám s.k. 


